
 

 

 

 

 

 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ  
 

Αθήνα, 22 Νοεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: Οικονομικών  

Θέμα: “Μεταφορά ΙΓ ΔΟΥ στο Γαλάτσι” 

 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με πρόσφατη απόφαση της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), μόλις πριν 

από λίγο καιρό συγχωνεύθηκαν έξι ΔΟΥ, μεταξύ των οποίων και η ΙΔ’ Αθηνών με τη ΔΟΥ 

Γαλατσίου. Λίγες μέρες αργότερα όμως και συγκεκριμένα στις 6/6/2020 με απόφαση της Γενικής 

Διεύθυνσης Ανθρώπινου Δυναμικού της ΑΑΔΕ η ΔΟΥ Γαλατσίου συγχωνεύεται με τη ΙΓ’ ΔΟΥ 

Αθηνών, η οποία βρίσκεται στην οδό Λευκάδος 47 στην Κυψέλη, απέναντι από τα Δικαστήρια 

της Σχολής Ευελπίδων, σε κτίριο ιδιοκτησίας του Οικονομικού Πανεπιστημίου Αθηνών. 

 

Όπως πληροφορούμαστε, όμως, το Οικονομικό Πανεπιστήμιο Αθηνών απαιτεί την έξωση της 

εφορίας, προκειμένου να καλύψει δικές του στεγαστικές ανάγκες, με συνέπεια να επικρέμαται πλέον 

ο κίνδυνος να μεταφερθεί η ΙΓ’ Αθηνών στο Γαλάτσι, εντός μάλιστα του τρέχοντος έτους. 

 

Η μεταφορά της ΙΓ ΔΟΥ Αθηνών σε άλλο Δήμο και ειδικότερα η απομάκρυνση της συγκεκριμένης 

ΔΟΥ από την 6η Δημοτική Κοινότητα του Δήμου Αθηναίων, θα δημιουργήσει μεγάλο πρόβλημα 

στους κατοίκους/φορολογούμενους/επαγγελματίες. 

 

Αξίζει να επισημάνουμε ότι πρόκειται για την πολυπληθέστερη Κοινότητα (150.000 κάτοικοι) του 

Δήμου Αθηναίων, περιοχή που έχει πληγεί ιδιαιτέρως από την κρίση του προσφυγικού 

/μεταναστευτικού και έχει υποστεί, όσο λίγες περιοχές της χώρας, τις επιπτώσεις της οικονομικής 

κρίσης κατά τα τελευταία χρόνια, καθώς φιλοξενεί χιλιάδες επιχειρήσεις και επαγγελματίες. Η 

περιοχή αυτή χρειάζεται στήριξη και όχι αποδυνάμωση. Στήριξη που ως Δήμαρχος προσπάθησα να 

προσφέρω με σημαντικές παρεμβάσεις, όπως την ανακαίνιση της Δημοτικής Αγοράς Κυψέλης, τα 

πρότυπα Δημοτικά Ιατρεία επί της οδού Χανίων, το Σχολείο Ψηφιακών Δεξιοτήτων στην οικία της 

Λέλας Καραγιάννη κ.λπ.. 

  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1960

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/11/2020



Δεδομένης της ανάγκης να μην υποβαθμιστεί περαιτέρω η ποιότητα ζωής στην εν λόγω περιοχή 

Δεδομένης της ανάγκης να εξυπηρετούνται χιλιάδες πολίτες και επαγγελματίες της 

πολυπληθέστερης κοινότητας του Δήμου Αθηναίων 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Εξετάζεται το ενδεχόμενο να μην μεταφερθεί στο Γαλάτσι η ΙΓ ΔΟΥ Αθηνών; 

2. Έχουν εξεταστεί ή πρόκειται να εξεταστούν άλλες πρόσφορες λύσεις για τη μετεγκατάσταση 

της εν λόγω εφορίας, στην εγγύτερη περιοχή της παρούσας διεύθυνσής της, όπως ενδεικτικά 

είναι το 8ώροφο του Χόντου επί της οδού Πατησίων –πλησίον της Πλ. Αμερικής, ή το κτίριο 

του Πρώην ΙΚΑ επί της οδού Δροσοπούλου; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γιώργος Καμίνης 

 

 




